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Puigcerdà demana al Consell quina és 

l'operació de la recollida selectiva 

El consistori no sap quines rutes fa l'empresa pel municipi ni 
quin és el procés de reciclatge  

Puigcerdà es queixa del procès de recollida selectiva, una competència del Consell Comarcal 

L'Ajuntament de Puigcerdà ha demanat al Consell Comarcal que puntualitzi 
quin és el procés de recollida selectiva al municipi, perquè a hores d'ara 
desconeix les rutes i com és la recollida de brossa. El consistori ha instat al 
Consell, òrgan encarregat del servei, que estableixi amb l'empresa una 
sistematització de les rutes, amb l'objectiu de millorar el procés. 
 
Davant d'aquesta situació, Nerea Espada, regidora de Medi Ambient del 
consistori cerdà, ha explicat com s'han mantingut reunions amb el Consell 
Comarcal per tal d'optimitzar el control sobre el servei. 

El Consell s'encarrega de la gestió i recollida del cartró, els envasos i el vidre, 
just en els contenidors on es produeixen acumulacions de brossa de forma 
diària. Espada, ha reconegut aquestes situacions de saturació, i com aquestes 
acumulacions impedeixen fer la neteja a fons dels carrers. 

La regidora de Medi Ambient ha traslladat la queixa i la insatisfacció amb la 
manera com s'està gent la recollida al Consell Comarcal. Alhora, ha apuntat 
com estan a l'espera d'una resposta i d'informació per millorar la situació 
respecte a aquesta problemàtica. 


